
BIERGLAZENCULTUUR IN VLAANDEREN &
BRUSSEL

Waarom drinken jongeren van mijn generatie geen bier meer uit het juiste bierglas?

Wij Belgen zijn trots op ons bier, en iedere brouwerij werkt maanden om het perfecte bierglas te maken dat bij een specifiek bier past.
Jongeren drinken vaak streekbieren uit eender welk bierglas omdat ze geen kennis hebben dat er een verschil is in smaak, of geen respect
hebben voor onze streekbieren.

Ik droom van een evenement  over het belang van bierglazen, met uitleg en tal van workshops hierover.
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